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P r o t o k ó ł  Nr XIII/2024 

                                             z Sesji Rady Miasta Radzyń Podlaski 

                                                        z dnia 30 grudnia 2024 r. 

                                  

                                   

 

 

 

Ad 1. 

Otwarcie sesji. 

 Sesja odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu Miasta.  

 

  Obrady rozpoczęto o godz. 8oo. 

 

Rada Miasta Radzyń Podlaski podjęła uchwały: 

1. Uchwała Nr XIII/62/2024 - w sprawie przystąpienia do aktualizacji Strategii Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Radzynia Podlaskiego na lata 

2021-2027.  

2.  Uchwała Nr XIII/63/2024 - w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków. 

3. Uchwała Nr XIII/64/2024 - w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków, 

trybu przyznawania i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie.  

4. Uchwała Nr XIII/65/2024 - w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych stanowiących własność Miasta Radzyń Podlaski oddanych w użytkowanie 

wieczyste oraz szczegółowych wytycznych i warunków sprzedaży tych nieruchomości na 

rzecz ich użytkowników wieczystych.  

5. Uchwała Nr XIII/66/2024 - w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, jak i w 

miejscu sprzedaży oraz określenia zasad usytuowania na terenie miasta Radzyń Podlaski 

miejsc sprzedaży napojów alkoholowych.  

6. Uchwała Nr XIII/67/2024 - w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok.  

7. Uchwała Nr XIII/68/2024 - w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

8. Uchwała Nr XIII/69/2024 – w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej. 

9. Uchwała Nr XIII/70/2024 – w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025.  

 

 

 XIII Sesję Rady Miasta Radzyń Podlaski IX kadencji otworzył 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł. 

 

Ad 2. 

Sprawy organizacyjne. 

     

 2.a  stwierdzenie quorum 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 radnych w obradach sesji uczestniczy 13 

Radnych, co stanowi quorum do podejmowania uchwał. 

 

Nieobecni: Radna Rady Miasta – Iwona Niebrzegowska – Kuchnia  oraz Radna Rady 

Miasta – Natalia Granoszewska.  
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 Lista obecności radnych – w załączeniu. 

 

 

 2.b ustalenie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Sprawy organizacyjne:  

a) stwierdzenie quorum;  

b) ustalenie porządku obrad;  

c) przyjęcie Protokołu z XII Sesji Rady Miasta z dnia 28 listopada 2024 r.  

3. Wolne wnioski i informacje.  

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza i wykonywania uchwał Rady Miasta.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta.  

6. Podjęcie uchwał:  

a) Druk Nr 63/XIII/2024 - w sprawie przystąpienia do aktualizacji Strategii 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 

Radzynia Podlaskiego na lata 2021-2027.  

b) Druk Nr 64/XIII/2024 - w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków.  

c) Druk Nr 65/XIII/2024 - w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych 

warunków, trybu przyznawania i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne 

usamodzielnienie.  

d) Druk Nr 66/XIII/2024 - w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych stanowiących własność Miasta Radzyń Podlaski oddanych w użytkowanie 

wieczyste oraz szczegółowych wytycznych i warunków sprzedaży tych nieruchomości 

na rzecz ich użytkowników wieczystych.  

e) Druk Nr 67/XIII/2024 - w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

sprzedaży, jak i w miejscu sprzedaży oraz określenia zasad usytuowania na terenie 

miasta Radzyń Podlaski miejsc sprzedaży napojów alkoholowych.  

f) Druk Nr 68/XIII/2024 - w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok.  

g) Druk Nr 69/XIII/2024 - w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

7. Budżet na 2025 rok:  

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2025 wraz z uzasadnieniem 

Burmistrza;  

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej;  

c) przedstawienie opinii stałych Komisji Rady Miasta;  

d) przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii (wniosków) komisji;  

e) dyskusja;  

f) głosowanie opinii (wniosków) komisji nie przyjętych przez Burmistrza;  

g) głosowanie autopoprawek Burmistrza, które nie były ujęte w projekcie uchwały 

budżetowej na rok 2025;  

h) Druk Nr 70/XIII/2024 - głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej;  

i) Druk Nr 71/XIII/2024 - głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na rok 2025;  

8. Przyjęcie planu Pracy Rady Miasta na rok 2025.  

9. Zamknięcie obrad. 
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c) przyjęcie Protokołu z XII Sesji Rady Miasta z dnia 28 listopada 2024 r. 

 

 

Przewodniczący Rady –  Mariusz Szczygieł 

„Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem Protokołu z XII Sesji Rady Miasta z dnia  

28 listopada 2024 r.?” 

 

Wynik głosowania : za -  13 

    Przeciw                         -   0 

    Wstrzymujący się         -   0 

 

Rada Miasta jednogłośnie zatwierdzała protokoły. 

 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu. 

 

O godz. 08.06 na Sesję przybył Radna Rady Miasta –  Natalia Granoszewska. 

Rada obraduję w 14 osobowym składzie.  

 

 

Ad 3.  

Wolne wnioski i informacje.  

 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł 

„Dzisiaj będziemy głosowali nad projektem uchwały zmieniającej w sprawie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia 

poza miejscem sprzedaży, jak i w miejscu sprzedaży oraz określenia zasad usytuowania na 

terenie Miasta Radzyń Podlaski miejsc sprzedaży napojów alkoholowych. Pozwoliłem sobie 

zaprosić tutaj mieszkańców Radzynia prowadzących działalność gospodarczą, którzy składali 

wnioski do naszej Rady o to, żeby takie pozwolenie otrzymać i chciałbym, żeby dzisiaj się 

wypowiedzieli w tej kwestii, dlaczego chcą otrzymać pozwolenie na sprzedaż alkoholu.  

W czym im jest potrzebne takie pozwolenie? My oczywiście będziemy głosowali później, ale 

teraz jest czas na to, żeby ci mieszkańcy, ci właściciele się wypowiedzieli. Więc chciałbym 

zaprosić do głosu, bo widzę, że stawili się gremialnie. Proszę bardzo Państwa. Odwagi, proszę 

się przedstawić i powiedzieć, jaką działalność się prowadzi, gdzie i dlaczego potrzebujecie 

takiego pozwolenia.” 

 

Przedsiębiorca - Zbigniew Szczepaniuk 

„Dzień dobry. Ja nazywam się Zbigniew Szczepaniuk. Obok jest moja małżonka Marta 

Szczepaniuk. Prowadzimy Pizzerię Królewską w Radzyniu Podlaskim już kilkanaście lat. Od 

prawie ponad czterech lat znajdujemy się na ulicy Warszawska 1. Jest to takie dosyć znane 

miejsce, bo znajduje się ono w obrębie kościoła. Staraliśmy się o koncesję na sprzedaż 

alkoholu. Nie została ona nam udzielona z tego względu, że po prostu odległość jest zbyt bliska 

miejsca kultu religijnego. Niestety ten wniosek przepadł. Wystąpiliśmy w tej chwili właśnie do 

burmistrza z prośbą o przyjrzenie się tej sprawie odnośnie zmiany odległości usytuowania 

właśnie tych miejsc sprzedaży. Ponieważ wcześniej w ustawie było to 100 metrów, odgórnie 
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ustalone, prawda, nikt nie pochylał się nad przedsiębiorcami, czy nad mieszkańcami, po prostu 

tak było ustalone i tyle. Co to zrobi w naszym niedużym mieście? Jest tak, że po prostu 100 

metrów od kościoła czy od przedszkola, bo to nie tylko o kościół chodzi, to jest często po prostu 

dwie ulice, trzy ulice, czyli na tak małe miasto, odległość taka jest dosyć znacząca, dlatego też 

wnioskowaliśmy o jej zmniejszenie. Jak to się przekłada na korzyści? Wiadomo dla miasta to 

jest też opłata koncesyjna, dla nas jako przedsiębiorców to też jest zwiększenie atrakcyjności 

oferty, zwiększenie również zatrudnienia, co myślę, że w naszym mieście też jest istotną rolą, 

bo tych miejsc pracy nie ma za dużo a dodatkowa działalność poprzez sprzedaż alkoholu w 

punkcie gastronomicznym, jak najbardziej tę kwestię by zatrudnienia zwiększyła. Co do takich 

czysto technicznych rzeczy, to też uważam, że taka sztuczna odległość, nie wiem, 100 metrów, 

a nie wiem 101, to co już można sprzedawać? To też prawie tak jest nienaturalne, bo to przecież 

też nie chodzi, że jak 100 to tak, a powyżej 100 to nie i odwrotnie. Jest też sporo sklepów, które 

sprzedają ten alkohol. One są też w pobliżu, czy przedszkoli, czy kościołów, czy innych 

instytucji. Oczywiście w granicach tych metrów spełniają te warunki, natomiast inne znowu 

nie, czyli to też jest takie, no też troszeczkę dyskryminacja, prawda, jednych przedsiębiorców 

od drugich, a też trzeba sobie jasno powiedzieć, że punkt gastronomiczny, lokal, restauracja, 

bar, alkohol w takich miejscach jest zdecydowanie droższy niż w sklepie, prawda? To nie jest 

tak, że każdy może sobie tam pójść z ulicy osoba nadużywająca alkoholu i sobie tam kupić. 

Jest to po prostu raz, że bardziej eleganckie i nie stanowiłoby to jakiegoś takiego problemu, że 

taki punkt sprzedający, podający alkohol byłby jakiś taki, nie wiem, naznaczony, że tam są 

jakieś, nie wiem, rozróby, czy zbiera się jakieś takie towarzystwo iście alkoholowe. To jest 

właśnie wręcz przeciwnie. W takich miejscach spotykają się ludzie kulturalni, którzy chcą, czy 

mają ochotę spożyć jakiś alkohol. Jest to miejsce czyste, z toaletą, z szatnią, spełniające 

wszystkie warunki sanepidowskie. A tak jak często obserwowałem w okolicy naszej pizzerii, 

osoby właśnie nadużywające alkohol, które siedzą na chodnikach, śpią na ławce obok kościoła 

i to jest w porządku, prawda? I z tym niewiele da się zrobić, niewiele z tym można zrobić a 

właśnie takie miejsce, które w sposób kulturalny pozwalałoby mieszkańcom i w dużej mierze 

również przybyłym do naszego miasta turystom, bo też turystów szczególnie w okresie letnim 

jest sporo, też często zadają mi pytanie, czemu tu nie można sobie wypić przykładowo piwa w 

takim pięknym miejscu w centrum miasta? Nie można, bo nie można. Z tego, co się 

orientowałem w innych miastach większych nie stanowi to większego problemu. Czyli czy 

kościół, czy przedszkole, czy jakaś inna instytucja, w pobliżu są bary, są restauracje, jest 

alkohol. Takim przykładem może być na przykład tutaj Kraków, Katedra Mariacka. Wokół są 

lokale, są ogródki, są restauracje. Tamta sprzedaż alkoholu nie jest jakaś specjalnie naznaczona. 

Dlatego jeśli tutaj taka byłaby możliwość właśnie zmiany takiej ustawy na pewno to 

wpłynęłoby raz, że na, mówię, zatrudnienie, bo wiadomo, wiąże się to z dodatkowymi osobami 

potrzebnymi do obsługi w lokalu i bardziej kulturalnymi warunkami jeśli chodzi o spożywanie 

czy sprzedaż takich napojów.” 

 

Przedsiębiorca - Artur Bober 

„Dzień dobry Państwu, ja nazywam się Artur Bober i od trzech lat prowadzę taki mały lokal 

gastronomiczny w Radzyniu Podlaskim, który nazywa się Bistro Wrząca Woda. I tutaj podobnie 

jak koledzy z branży również wnioskowałem o zmianę przepisów a propos odległości.  

W naszym przypadku posiadamy już koncesję pierwszego i drugiego stopnia na piwo i wino, 

ale chcieliśmy powiększyć naszą ofertę o alkohole mocne. Niestety jest to niemożliwe dlatego, 
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że w trakcie w naszej okolicy pojawiło się przedszkole, które również tak jakby brzydko 

mówiąc przeszkadza nam w tym, żeby taką koncesję uzyskać. Tutaj podobnie jak koledzy 

troszkę zastanawiałem się nad tym, jak to jest, że np. 101 metrów już pozwala nam na uzyskanie 

takiej koncesji, a mniejsza odległość już nie do końca. No cóż, powiem tak, czasy się zmieniły 

i bardzo się cieszę, że ktoś przysiadł na tą ustawę i ktoś stara się coś zmienić, bo tak naprawdę 

czy 100 metrów, czy 50 metrów zmieni nam coś tutaj w wizerunku tego wszystkiego? Moim 

zdaniem nie. Czasy się też zmieniły i wydaje mi się, że to, że mamy jakiś taras gastronomiczny, 

czy coś w tym stylu, czy odległość 100 metrów od przedszkola a 50 metrów coś w tym 

przypadku by zmieniła? Moim zdaniem nie. Ludzie moim zdaniem potrzebują takich miejsc, 

gdzie miło spędzą czas. W naszym przypadku powiększamy troszkę miejsce, więc 

chcielibyśmy również organizować imprezy. Coraz więcej osób pyta o organizację urodzin, 

imienin. Tutaj niestety alkohol mocny nie wchodzi w grę mimo, że wszystko jest powiedzmy 

w środku lokalu. No i chcielibyśmy, żeby coś w tej kwestii się zmieniło. Także tutaj też liczę, 

że dzisiejszy wniosek będzie przychylny. Dziękuję.” 

Przedstawiciel „PSS Społem”- Aneta Dobroch 

„Dzień dobry. Nazywam się Aneta Dobroch. Większość osób chyba mnie pamięta, bo 

pracowałam tutaj kiedyś. Od trzech lat jestem wiceprezesem spraw ekonomicznych w PSS  

Społem w Radzyniu Podlaskim. PSS jest na rynku radzyńskim od 1906 roku. Nie wiem, czy 

wszyscy sobie zdają sprawę, że ta firma przetrwała już tyle lat. Natomiast jest nam coraz 

trudniej utrzymać się na rynku, ponieważ otwierają się duże sklepy. Między innymi teraz było 

otwarcie Dino, które jest dosłownie 100 metrów od naszego sklepu. Więc utrzymanie się na 

rynku sprawia nam coraz więcej trudności. My jako firma odprowadzamy co rok ponad 150 

tysięcy podatku od nieruchomości do miasta, odprowadzamy też pieniądze za koncesje i teraz 

bardzo nam zależy na tym, żeby zwiększyć asortyment w naszym sklepie, który jest 

naprzeciwko szkoły nr 2. Nasi pracownicy są przeszkoleni, bardzo dobrze wiedzą, że nie wolno 

im sprzedawać alkoholu młodzieży, tak? A tak jak pan powiedział, czasy się bardzo zmieniły. 

Jest z tyłu osiedle ludzi, którzy niekoniecznie może chcieliby gdzieś jeździć samochodami, 

mogliby przejść na piechotę i zrobić w naszym sklepie zakupy, a odległość od szkoły do nas 

jest 96 metrów. Czyli te 4 metry od wielu lat robi ogromną różnicę w tym, żebyśmy zwiększyli 

asortyment w naszym sklepie. Dlatego apeluję do Państwa, żeby zastanowić się nad tą uchwałą, 

bo Pan tutaj przytoczył Kraków. Miasta w pobliżu, na przykład Łuków, mają odległość 50 

metrów i nie mają z tym większego problemu, a to jest tylko uchwała Rady Miasta. To od 

Państwa zależy, jaka będzie ta odległość i czy Państwo będziecie pomagali lokalnym 

przedsiębiorcom, czy dużym sieciom handlowym. To wszystko, dziękuję bardzo.” 

 

Przewodniczący Rady Miasta - Mariusz Szczygieł 

„Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze chciałby zająć głos w tej sprawie? Albo zgłosić wolny 

wniosek, bo jesteśmy w punkcie wolnej wnioski. Nie widzę. Drodzy Państwo Radni, w 

międzyczasie przybyła do nas Radna Natalia Granoszewska. Proszę więc o ponowne 

stwierdzenie quorum, ponowne potwierdzenie swojej obecności w tabletach. Stwierdzam, że w 

obecnej chwili uczestniczy w sesji obrad Rady Miasta 14 Radnych, a więc Rada w dalszym 

ciągu jest władna do podejmowania prawomocnych decyzji. W międzyczasie pojawiła się 

kolejna pani, która prowadzi działalność gospodarczą w naszym mieście. Jesteśmy w punkcie 

wolne wnioski i wysłuchujemy w tym momencie głosów przedsiębiorców, którzy chcieliby 

zmiany uchwały tej potocznie mówiąc alkoholowej I chcielibyśmy usłyszeć pani głos. 
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Dlaczego chcielibyście mieć pozwolenie na sprzedaż alkoholu? Proszę o przedstawienie się, 

jaką działalność pani prowadzi, w którym punkcie.” 

 

Przedsiębiorca - Agnieszka Alayed – Dmowska 

„Dzień dobry Państwu. Nazywam się Agnieszka Alayed - Dmowska. Prowadzę restaurację 

pałacową w pałacu i zależy mi, żebyśmy wszyscy wspólnie stworzyli tam świetny klimat dla 

mieszkańców, jak i dla ludzi przyjeżdżających tutaj. Zależy mi, żeby stworzyć tam klimat 

rodzinnej i domowej atmosfery i chciałabym, żebyście mi Państwo pomogli w tym. Ja 

dokładam wszelkich starań i chciałabym też, żeby... Niemniej jednak prowadzić też różne 

imprezy okolicznościowe. Zależy mi na tym, żeby ten alkohol był w tym miejscu. Teraz miałam 

okazję też w mojej restauracji prowadzić z alkoholem i wiem, że... Przepraszam, zestresowałam 

się.” 

 

Przewodniczący Rady Miasta - Mariusz Szczygieł 

„Spokojnie, powolutku.” 

Przedsiębiorca - Agnieszka Alayed – Dmowska 

„I wiem, że chciałabym mieć po to, żeby stworzyć fajny klimat. Promuję też lokale alkoholowe 

radzyńskie. Są u mnie tam w pałacu.” 

Przewodniczący Rady Miasta - Mariusz Szczygieł  

„Proszę raczej powiedzieć, jak to wpłynie na obroty, czy będzie łatwiej prowadzić działalność?” 

 

Przedsiębiorca - Agnieszka Alayed – Dmowska 

„Jeśli chodzi o przedsiębiorstwo moje, to jak najbardziej ma bardzo duże znaczenie. Uważam, 

że nie jestem w stanie utrzymać się tylko z dań i deserów, jak i napojów niskoprocentowych.” 

Przewodniczący Rady Miasta - Mariusz Szczygieł  

„Dobrze, dobrze rozumiemy. Dziękuję pani.” 

Przedsiębiorca - Agnieszka Alayed – Dmowska 

„Ja bardzo przepraszam.” 

Przewodniczący Rady Miasta - Mariusz Szczygieł  

„Nie ma za co. Wszystko w porządku. Dziękuję. Nie mamy więcej, nie widzę restauratorów. 

Czy państwo Radni chcieliby jeszcze zabrać głos w tej sprawie, albo złożyć jakiś wniosek? Nie 

widzę. Przechodzimy więc do kolejnego punktu. Aha, jeszcze chwilka. No bo głosowanie nad 

uchwałą będzie dopiero dużo później, więc jeżeli Państwo chcą, mogą oczywiście zostać. Jeżeli 

nie, no to... Dziękujemy za przebycie. Bardzo cenimy, że przyszliście tutaj państwo i wasz głos 

jest bardzo ważny w tej sprawie. Serdecznie dziękuję. Przechodzimy do punktu kolejnego. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza i wykonania uchwał Rady Miasta. Zapraszam Pana 

Burmistrza.” 

Ad 4.  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza i wykonywania uchwał Rady Miasta.  

 

Burmistrz Miasta - Jakub Jakubowski 

„Szanowni Państwo, chciałbym na zakończenie 2024 roku przedstawić Państwu krótkie 

sprawozdanie z tego, co działo się, nad czym pracowaliśmy pomiędzy sesją listopadową, a 

dniem dzisiejszym sesją grudniową. Jak zwykle mam to opracowane syntetycznie w dziesięciu 
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punktach. I tak pierwszy punkt to prace nad wnioskiem do Wojewódzkiego Funduszu Rozwoju 

Połączeń Autobusowych. Wniosek ten składany był przez powiat radzyński, który jest 

operatorem innych połączeń autobusowych. No i właśnie o połączenie, które wspólnie 

utworzyliśmy chodzi, ponieważ z dniem 2 stycznia uruchomione zostanie połączenie pomiędzy 

Paszkami przez Zabiele, Miasto Radzyń Podlaski, a dalej Ustrzeż, Białkę aż do Bedlna 

Radzyńskiego, gdzie znajduje się dworzec PKP. Czyli przywracamy połączenie pomiędzy 

miastem a dworcem PKP i zaręczam, nie będzie to połączenie dwutygodniowe, ale działające 

co najmniej przez cały rok, a w zamyśle, aby działało ono trwale, tak długo jak będą do naszego 

miasta przyjeżdżać i odjeżdżać pociągi. Póki co relacji Warszawa-Radzyń-Radzyń-Warszawa, 

bo to są te połączenia, na które wielu mieszkańców naszego miasta i powiatu czeka, z których 

korzysta i poprzez utworzenie tego połączenia chcemy zapewnić im możliwość dotarcia do 

dworca komunikacją publiczną, komunikacją zbiorową. To co chciałbym zaznaczyć  

i podkreślić, to, że autobus ten będzie zatrzymywał się na wszystkich dostępnych w mieście 

przystankach, czyli wjeżdżając będą to przystanki przy szpitalu, przy ulicy Zabielskiej, przy 

ulicy Wyszyńskiego, przy ulicy Warszawskiej, przy stadionie, później na dworcu PKS, dalej 

przy ulicy Sitkowskiego, przy ulicy Podlaskiej, więc to takie drobne komunikacyjne, chodzi mi 

teraz o artykułowanie tego, jak to będzie wyglądać zamieszanie, wynika z tego, co wciąż 

jeszcze do poprawy w naszym mieście, czyli właśnie kwestia promocji, bo to od promocji tego 

połączenia, od trwałości i od zbudowania w mieszkańcach przekonania, że jest ono stałe, będzie 

zależało to, czy zechcą z niego korzystać. Zachętą do korzystania ma być fakt, że gdziekolwiek 

byśmy nie wsiedli, to połączenie będzie opłacone jednakową opłatą 5 zł. Docelowo 

chcielibyśmy, aby w przyszłości system połączeń komunikacji zbiorowej był systemem 

bezpłatnym, ale nad tym musimy popracować nieco dłużej. Będzie to wymagało też pozyskania 

większej ilości zewnętrznych środków. Punkt drugi w moim sprawozdaniu to temat inwestycji 

przy ulicy Wyszyńskiego i Warszawskiej. Inwestycja ta dziś wygląda na inwestycję 

zakończoną. Widzieliśmy potężną intensyfikację prac w końcówce miesiąca listopada i 

miesiącu grudniu. Dzisiaj wykonawca deklaruje, że zakończył pracę na tej inwestycji, 

natomiast chciałbym zaznaczyć, że prace te nie są jeszcze odebrane, a inwestycja tym samym 

nie jest jeszcze zakończona. I to tyle w temacie informacyjnym. Trzeci punkt to punkt związany 

z dniem 27 grudnia 2024 roku podpisałem umowę na zaciągnięcie kredytu na pokrycie deficytu 

zaplanowanego przez mojego poprzednika Jerzego Rębka w budżecie na 2024 rok. Kredytu 

tego udzielił nam Bank Spółdzielczy w Trzebieszowie i kwota tego kredytu to jest 4,3 mln zł. 

Przepraszam 4 mln 170 zł., poprawia mnie pani skarbnik, która wie o tym wszystko doskonale. 

I pewnie jeszcze będziemy mieli okazję dzisiaj o deficytach, wydatkach i przychodach mówić 

więcej, ale to już w temacie uchwały budżetowej na 2025 rok. Natomiast faktem jest, że taki 

kredyt, zgodnie z wcześniejszymi przewidywaniami, w nieco niższej wysokości niż 

obawialiśmy się, będzie zaciągnięty. Punkt czwarty to Pałac Potockich. Mam dwie kartki 

mówiące o Pałacu Potockich. Na pierwszej z nich widnieje informacja, że w połowie grudnia 

wystartowała w Pałacu Potockich restauracja pałacowa, z czego jesteśmy bardzo zadowoleni, 

ponieważ jest to kamień milowy związany z rewitalizacją tego pięknego obiektu jakim jest 

Pałac Potockich. Kamień milowy zapisany również w umowie dofinansowania ze środków 

europejskich, gdzie istotnym byłoby, aby w 2024 roku taki lokal rozpoczął w naszym pałacu 

funkcjonowanie. Bardzo proszę z tego miejsca wszystkich mieszkańców o wsparcie tego 

lokalu. Zachęcam do odwiedzin, zachęcam do przekazywania informacji, polecania informacji 

o tym, że w Pałacu Potockich taki lokal funkcjonuje również osobom przyjezdnym. Rozumiem 

również jako osoba, która blisko przez dekadę prowadziła w naszym mieście działalność 

gastronomiczną, jak dużym wsparciem jest w prowadzeniu takiej działalności możliwość 

sprzedaży alkoholu, sprzedaży w warunkach kontrolowanych, kulturalnych. Jednocześnie jest 

to gałąź bądź gałązka tej działalności, która jest dużym wsparciem w właśnie tego typu 

działaniach jakie są planowane, czyli imprezy okolicznościowe, wydarzenia, wydarzenia 
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kulturalne. Myślę, że wniosek ten dzisiejszy jest uzasadniony. To co chciałbym Państwu 

również przekazać, a co wiąże się z Pałacem Potockim to, że w ostatnich tygodniach wystąpiła 

w Pałacu Potockim dwukrotnie awaria systemu wodociągowego. W efekcie jedna z sal, w 

których znajduje się drewniany parkiet, została zalana w taki sposób, że parkiet ten uległ 

widocznym usterkom. Oczywiście będzie to zgłaszane do ubezpieczyciela, ale mówię o tym, 

żeby wszyscy w naszym mieście mieli świadomość, że jesteśmy właścicielami pięknego 

obiektu, który został wyremontowany za ogromne pieniądze, które były wydatkowane w 

drodze przetargu, a więc bardzo często korzystając z najtańszych możliwych materiałów. I te 

dwie awarie to jest właśnie efekt tego, że elementy hydrauliczne były kupowane jako elementy 

najtańsze. To co w tej chwili się dzieje, to bardzo dobrze, że stało się tak, że po maju na stałe 

ulokowaliśmy w Pałacu Potockim pracowników, którzy w porę dostrzegli tę awarię  

i zahamowali wyciek tej wody. W konsekwencji ten parkiet nie został zniszczony. No i to, co 

w tej chwili też zostało już zdecydowane, to aby te elementy, które uległy uszkodzeniu 

natychmiast wymienić na takie, które są jakościowo lepsze. Nie będzie to potężny koszt, będzie 

to istotny i może nie spory. Będzie to istotny koszt, który poniesiemy, ale warto zabezpieczyć 

się w ten sposób przed kolejnymi tego typu awariami, które wydaje się będą tylko, czy mogłyby 

być tylko kwestią czasu. Kolejna kartka związana z Pałacem Potockich to temat dekoracji 

świątecznych. I tutaj chciałbym z dumą i radością powiedzieć, że udało nam się dzięki moim 

namową i moim prośbom nawiązać współpracę z Przedsiębiorstwem Energetyki Cieplnej, które 

ufundowało tę piękną iluminację na Pałacu Potockich. Iluminację, która jest powodem do dumy 

dla mieszkańców i przyjezdnych. Iluminację, która pojawiła się na bardzo wielu zdjęciach w 

internecie, która jest z pewnością wielką atrakcją w naszym mieście, w sąsiedztwie Pałacu 

Potockich. Chciałbym podkreślić też, że choinka, która tam stoi, to jest dar od Nadleśnictwa 

Radzyń Podlaski, a całość została zaaranżowana i przygotowana dzięki pracy pracowników 

naszego Urzędu Miasta, a konkretnie Wydziału Zarządzania Mieniem Komunalnym, za co 

bardzo dziękuję. Bardzo też proszę, czyniłem to już w internecie, aby szanować to nasze 

wspólne mienie, tę dekorację, która była warta wiele pieniędzy. Zakup jej był możliwy dzięki 

temu, że Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej poprzez zainstalowanie i wykorzystywanie 

silników kogeneracyjnych produkuje i sprzedaje prąd elektryczny i w 2023 roku osiągnęło 

bardzo dobry wynik finansowy. Stąd też pojawiła się możliwość, aby na moją prośbę taką 

iluminację sprezentowało mieszkańcom. Bardzo proszę wszystkich, aby tę naszą wspólną 

własność szanowali. W internecie w pewnym momencie pojawiły się zdjęcia, gdzie nie tylko 

dzieci, ale też dorośli zasiadają na tego aluminiowego, podświetlonego konika i z pewnością w 

dłuższym czasie, w dłuższej perspektywie czasu spowodowałoby to jego zniszczenie. Dlatego 

apeluję do mieszkańców, aby robili sobie zdjęcia w miejscu, które jest do tego przeznaczone, 

czyli w tej pięknie oświetlanej bombce. I ostatnia informacja związana z Pałacem Potockich 

jest taka, że w dniach 5-6 grudnia w Pałacu Potockich gościliśmy kino VR, kino wirtualnej 

rzeczywistości, wirtualny teatr historii niepodległa. Wydarzenie to było możliwe dzięki 

współpracy z Fundacją Koncept Kultura. Przez dwa dni Kino VR odwiedziło w naszym pałacu 

496 osób. I wiem to ze sprawozdania realizatora. Był to drugi wynik frekwencyjny w naszym 

kraju. Pierwszy wynik zrobili mieszkańcy Miasta Złotów. I tutaj muszę pozdrowić mojego 

kolegę, Burmistrza Miasta Złotów, Jakuba Pieniążkowskiego, którego znam z pracowni 

samorządowej. Cieszę się, że jesteśmy drudzy, bo w tak dobrym towarzystwie to zaszczyt być 

drugim. Cieszę się jednocześnie, że taki pomysł jak Kino VR spotkało się z tak dużym 

zainteresowaniem i przychylnością naszych mieszkańców i nie tylko mieszkańców. I mówię z 

tego miejsca, będziemy nad tym tematem pracować. Chodzi mi tutaj o atrakcje, które pojawią 

się w tych rozlicznych, pustych komnatach Pałacu Potockich. Między innymi będą tam atrakcje 

związane z nowymi technologiami. Ale to również kwestia pozyskania zewnętrznych funduszy 

i realizacji tych pomysłów, co jak wiemy nie jest możliwe w ciągu tygodnia, miesiąca a nawet 

jednego półrocza. Punkt numer 6. Młodzieżowa Rada Miasta. W połowie grudnia mieliśmy 
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ogromną przyjemność spotkać się z młodzieżą, przedstawicielami wszystkich radzyńskich 

szkół na warsztatach pod tytułem 'Miasto jest Wasze.' Na warsztatach tych zorganizowanych 

we współpracy z Lubelskim Stowarzyszeniem 'Aktywny Dialog' i dzięki kooperacji ze 

Stowarzyszeniem Radzyń Moje Miasto, ponad 20-osobowa grupa młodzieży ze wszystkich 

radzyńskich szkół, zarówno dwóch szkół średnich, jak i obu naszych szkół podstawowych, 

rozmyślała nad tym do czego właściwie potrzebna jest im i nam, dorosłym, Młodzieżowa Rada 

Miasta. Młodzież pracowała nad tym, jak powinien wyglądać statut takiej Młodzieżowej Rady 

Miasta, w jaki sposób skorzystają i do czego chcieliby doprowadzić dzięki takiemu narzędziu 

konsultacyjnemu czy też partycypacyjnemu, bo w istocie w powoływaniu tego typu organów 

chodzi o to, aby świadczyły te organy w pewnym sensie pomoc doradczą dla Rady Miasta, dla 

burmistrza, dla urzędników, ale z drugiej strony, żeby też były polem do kształtowania się 

młodzieży w kontekście ich wiedzy, w kontekście ich charakterów, w kontekście 

przygotowania ich do pełnienia tych ważnych i odpowiedzialnych ról w przyszłości. Warsztaty, 

na które udało nam się, tak jak wspomniałem, wspólnie ze stowarzyszeniami pozyskać około 

10 tys. zł, zostały sfinansowane z zadania Aktywni Młodzi, ze środków Narodowego Instytutu 

Wolności Centrum Rozwoju Społeczeństwa Obywatelskiego, z rządowego programu Fundusz 

Młodzieżowy. I to tyle. Mógłbym jeszcze dodać, że w styczniu będziemy pracować nad 

dokumentem tak, aby na koniec stycznia państwo radni mogli pochylić się nad uchwaleniem 

statutu Młodzieżowej Rady Miasta. I mamy taki nieśmiały plan, aby po feriach zimowych 

Młodzieżowa Rada Miasta została w naszym mieście oficjalnie powołana i rozpoczęła swoje 

działanie. Punkt numer 7 - defibrylator. W grudniu na Powiatową Komendę Policji w Radzyniu 

Podlaskim trafił automat AED, czyli defibrylator. Sprzęt zakupiony ze środków profilaktyki 

antyalkoholowej z naszego miasta. Sprzęt ten to jest sprzęt ratunkowy. Sprzętów takich póki 

co w naszym mieście wiele nie ma, ale był taki moment we wrześniu, w końcówce września, 

na naszej miejskiej pływalni, kiedy taki sprzęt był bardzo potrzebny i nie było go tam. Więc 

ten defibrylator na Powiatowej Komendzie Policji to jest tylko pierwszy krok. Pierwszy krok 

w całym programie zabezpieczenia naszego miasta i najważniejszych instytucji w tego typu 

sprzęty, które po zapewnieniu pracownikom naprawdę podstawowego szkolenia mogą ratować 

życie. Na basenie tylko dlatego, że byli tam ratownicy odpowiednio przeszkoleni i potrafiący 

udzielać pierwszej pomocy. Człowiek, który doznał zatrzymania akcji serca uzyskał 

profesjonalną pomoc i doczekał tych dwadzieścia kilka minut na przyjazd karetki pogotowia. 

Gdyby taki sprzęt był a ci, którzy są świadkami np. zawału serca u osoby, która jest obok, byli 

przeszkoleni, z pewnością byłoby łatwiej w wielu sytuacjach taką osobę uratować albo pomóc 

jej po prostu. Będzie to też jeden z elementów naszego przygotowania w kontekście obrony 

cywilnej, przygotowania na trudne czasy. Wartość takiego sprzętu jeżeli jeszcze nie 

wspomniałem, to jest 5 tysięcy złotych, czyli właściwie niewiele. Punkt numer 8 to schronisko 

dla zwierząt. Dziękuję tutaj inicjatywie Radnej Kingi Ostrowskiej i właściwie wielu osób, które 

często wspominały nam o tym, że umowa ze schroniskiem, które przez ostatnie lata była 

podpisana, to nie jest właściwa umowa, to znaczy schronisko to cieszy się złą reputacją.  

I chociaż nie oddajemy tam żadnych zwierząt, bo to jest fakt, to finansowanie tego miejsca, 

bacząc na tą złą reputację, którą jest otoczone, to nie jest dobre wydatkowanie pieniędzy. I stąd 

też decyzja o zmianie, aby podpisać umowę ze schroniskiem, które jest rekomendowane przez 

środowiska osób zajmujących się zwierzętami w naszym mieście. Czy będzie to się wiązało z 

większymi kosztami? Tak. Na starcie koszt takiej umowy to jest koszt o 2000 złotych wyższy 

niż tej poprzedniej umowy, ale wiemy, że finansujemy profesjonalistów, a z drugiej strony 

chcemy wyjść o krok do nawiązania jeszcze lepszych relacji z całym środowiskiem opiekunów 

zwierząt w naszym mieście. Liczę na to, że zaczniemy pracę nad tym już w styczniu. Punkt 9. 

Flaga Unii Europejskiej. Trafiły do mnie na przestrzeni ostatnich miesięcy wnioski, zarówno 

od Pani Radnej Agnieszki Kowalczyk, jak i od mieszkańców, dokładnie trzy wnioski, aby 

przywrócić flagę Unii Europejskiej przed budynkiem naszego Urzędu Miasta, gdzie na trzech 
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masztach, tylko na jednym z nich widnieje, wisi flaga naszego kraju, flaga Rzeczpospolitej. Na 

pozostałych dwóch masztach nie ma żadnych flag, ale zmieni to się już wkrótce, ponieważ 1 

stycznia 2025 roku, czyli pojutrze, nasz kraj razem z Danią i Cyprem obejmuje przewodnictwo 

w Unii Europejskiej i myślę, że lepszego momentu, żeby na maszcie przed naszym urzędem 

miasta zawisła europejska flaga w najbliższych miesiącach nie będzie. I z dniem jutrzejszym 

chciałbym, aby taka flaga przed naszym budynkiem zawisła. Wiem, że jesteśmy do tego 

przygotowani i taka flaga może na jednym z tych dwóch masztów pustych dzisiaj jeszcze 

zawisnąć. Co będzie na trzecim? Prawdopodobnie powinna tam wisieć flaga naszego miasta, 

ale takiej flagi nasze miasto jeszcze nie posiada, więc to jest troszkę odleglejszy pomysł, aby 

taką flagę zaprojektować i aby również tam się na tym trzecim maszcie pojawiła. Dziesiąty 

ostatni punkt to Jarmark Bożonarodzeniowy, który tydzień temu w weekend odbył się po raz 

kolejny w naszym mieście. Bardzo serdecznie dziękuję Radzyńskiemu Ośrodkowi Kultury i 

Pani Dyrektor Marcie Sidorowicz za doskonałe zorganizowanie tej imprezy. Dziękuję Państwu 

Radnym za wsparcie w kontekście zmiany godzin tego przedsięwzięcia, ponieważ w 

poprzednich latach to przedsięwzięcie, to wydarzenie odbywało się w godzinach porannych, 

tak jakby to był tylko rynek spożywczy, ale my chcieliśmy z tego zrobić imprezę, która będzie 

klimatyczna, która będzie szansą na przedświąteczne spotkanie, na przedświąteczne rozmowy 

i stąd decyzja, aby rozpoczynało się o godzinie 14. Był to pomysł dobry i postępowanie 

właściwe. Do tego o godzinie 18 postanowiliśmy wspólnie ze stowarzyszeniem Radzyń Moje 

Miasto zorganizować pierwszą w naszym mieście miejską wigilię, czyli niejako kulminacyjny 

moment i spotkanie dla mieszkańców, dla których wspólnie z Zespołem Szkół 

Ponadpodstawowych, a na zlecenie Ośrodka Kultury i Stowarzyszenia Radzyń Moje Miasto 

właśnie przygotowaliśmy ciepłe posiłki, kapustę wigilijną, czerwony barszcz, paszteciki. 

Wszystko to cieszyło się ogromnym zainteresowaniem. Wydaliśmy wiele setek porcji. Nie chcę 

przekłamać, więc nie będę powtarzał informacji, które dość emocjonalnie opublikowałem na 

swoim profilu. To było blisko 400 porcji, co wydaliśmy. I myślę, że w przyszłych latach, kiedy 

będziemy ten pomysł powtarzać, będzie tych porcji jeszcze więcej, bo było to rzeczywiście 

doskonałe spotkanie, gdzie dzieliliśmy się opłatkiem, życzyliśmy sobie jak najlepiej na kolejny 

rok, na okres świąteczny. I myślę, że tego nam bardzo potrzeba odbudowy wspólnoty ponad 

jakimikolwiek podziałami i czas świąteczny jest doskonałym czasem, aby to zrealizować. 

Chciałbym podziękować również wszystkim innym, którzy przyczynili się do organizacji tych 

wydarzeń i tak byli to uczniowie pierwszego liceum ogólnokształcącego, którzy wspaniale nam 

śpiewali, przedszkolaki z przedszkola nr 3, miejskiego przedszkola nr 3, szereg wystawców, to 

było ponad 70 stoisk z różnego rodzaju produktami lokalnymi, ofertą gastronomiczną, 

rękodziełem. Warto było tam być. Warto było wspomóc tych lokalnych wytwórców. Dziękuję 

wszystkim, którzy byli na rynku w minioną sobotę. Dopisała nam pogoda. Jestem pewny, że 

mamy mnóstwo pomysłów tak, aby te wydarzenia wypadły nam jeszcze lepiej w przyszłych 

latach. A z tego, co za nami, jestem bardzo dumny. I ostatnia karteczka, już nienumerowana, to 

podziękowania dla wszystkich, którzy przysłali nam w tym roku życzenia świąteczne. Było 

tych kartek w sekretariacie bardzo, ale to bardzo dużo. Wiele z nich to były takie życzliwe, 

ludzkie, ciepłe życzenia na okres świąteczny, noworoczny. Bardzo za to wszystko dziękuję. 

Chciałbym z tego miejsca życzyć wszystkim Państwu tego, aby ten 2025 rok, bo on już 

pojutrze, był rokiem łatwiejszym niż ten, który upływa. Nie mniej, aby był to rok wyzwań. 

Wyzwań, które są przed nami, których świadomość jest w naszych głowach, z którymi 

będziemy się mierzyć, którym będziemy wychodzić naprzeciw, których nie będziemy się bać. 

Życzę Państwu, aby to nie był rok wymówek, ale ciężkiej pracy. Tak sobie ten rok wyobrażam 

dla siebie i dla Państwa Radnych. Państwu Radnym też tego życzę. Życzę, aby to był rok 

zdrowia, aby to był rok spokoju, którego nam od wielu lat tutaj na wschodzie Polski potrzeba. 

Mówię o wschodzie Polski w kontekście tego, co dzieje się za naszą wschodnią granicą. Życzę 

Państwu, aby to był czas dobrej współpracy i odbudowywania wspólnoty. Mówiłem o tym 
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wcześniej. Bardzo tego potrzebujemy, więc będę tego życzył Państwu, sobie, całemu miastu, 

całemu naszemu państwu. Chciałbym też z tego miejsca zaznaczyć i podkreślić, że nasze miasto 

nie będzie finansować pokazu fajerwerków w noc sylwestrową. Mamy w tym zakresie inne 

pomysły, które będziemy realizować już nie w tym roku a w latach następnych, ale nie 

będziemy strzelać z fajerwerków, również dlatego, że ten rok kończymy kredytem. I jedno z 

drugim nie licowałoby za dobrze, że z jednej strony zaciągamy kredyt z drugiej strony 

wydajemy kilkadziesiąt tysięcy złotych, bo to są takie koszty na puszczenie ich w ciągu kilku 

minut z przysłowiowym albo i dosłownym dymem. To co staraliśmy się zrobić w tych ostatnich 

miesiącach, to wymyślić wszystkie te miejsca, gdzie możemy dokonać oszczędności. Będziemy 

jeszcze o oszczędnościach mówić w momencie, kiedy będziemy uzasadniać taki właśnie 

kształt, jaki proponujemy w uchwale budżetowej na 2025 rok. To, co chciałbym podkreślić, że 

niech fajerwerkiem będzie to, że nie podnosimy podatków ani od nieruchomości, zarówno dla 

mieszkańców, dla prowadzących działalności gospodarcze. Na tym nam zależało, żeby tam, 

gdzie można zaoszczędzić, nie wydawać pieniędzy i nie oczekiwać tych pieniędzy od 

mieszkańców, a więc w związku z tym nie będzie fajerwerków. Niemniej, jeśli są jeszcze 

miejsca, zapraszam wszystkich na bal sylwestrowy, do restauracji pałacowej, bo będzie tam 

impreza, co prawda organizowana przez naszych najemców, organizatorów tego lokalu, nie 

przez miasto. Może tak to powinno wyglądać. Na pewno spotkamy się, będziemy sobie życzyć 

raz jeszcze, bo dziś dopiero 30 grudnia, jutro 31. Jeśli są jakieś pytania, bardzo chętnie na nie 

odpowiem. A za ten swój krótki, albo ciut przy długi czas bardzo dziękuję.” 

 

 

 

Ad 5.  

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta.  

 

Przewodniczący Rady - Mariusz Szczygieł 

„Jeszcze chciałbym, uzupełniając wypowiedź Pana Burmistrza, podziękować naszym koledze 

Panu Markowi Paszkowskiemu bardzo za pomoc w przygotowaniu tych pysznych dań na naszą 

Wigilię, bo to była bardzo dobra współpraca. To na ręce Pana składam dla Pań kucharek. My 

wiemy, przyczynił się Pan bardzo. Dziękuję serdecznie. Moi drodzy przechodzimy do punktu 

kolejnego. Punkt piąty jest informacja Przewodniczącego Rady Miasta. Pomiędzy sesjami 

wpłynęło do biura Rady Miasta pismo, w zasadzie wniosek 10 grudnia od restauracji pałacowa 

Love Oaza. W związku z prośbą o zmniejszenie odległości punktu sprzedaży alkoholu. Drugie 

pismo, które wpłynęło do Rady Miasta 11 grudnia z zespołem powszechnej spółdzielni 

spożywców, dotyczyło również prośby o zmianę w uchwale alkoholowej, potocznie mówiąc.  

I to były najważniejsze pisma, które wpłynęły do Rady Miasta. My jako radni pochyliliśmy się 

nad tymi pismami, no bo długo pracowaliśmy nad tą uchwałą, którą dzisiaj będziemy 

głosowali.” 

 

 

Ad 6.   

Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

6.a) Druk Nr 63/XIII/2024 – w sprawie przystąpienia do aktualizacji Strategii 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 

Radzynia Podlaskiego na lata 2021 – 2027. 
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Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do aktualizacji Strategii 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Radzynia 

Podlaskiego na lata 2021 – 2027?” 

 

 

 

Wynik głosowania : za  - 14 

    Przeciw                          -  0  

    Wstrzymujący się          -  0 

 

 

 

Rada Miasta podjęła Uchwalę Nr XIII/62/2024 przy 14  głosach „za”. 

 

Uchwała Nr XIII/62/2024 w załączeniu do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

 

 

6.b) Druk Nr 64/XIII/2024 - w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków?” 

 

 

Wynik głosowania : za  - 14 

    Przeciw                          -  0  

    Wstrzymujący się          -  0 

 

 

 

Rada Miasta podjęła Uchwalę Nr XIII/63/2024 przy 14  głosach „za”. 

 

Uchwała Nr XIII/63/2024 w załączeniu do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

 

 

 

6.c) Druk Nr 65/XIII/2024 - w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych 

warunków, trybu przyznawania i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne 

usamodzielnienie. 
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Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych 

warunków, trybu przyznawania i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne 

usamodzielnienie.?” 

 

 

 

Wynik głosowania : za  - 14 

    Przeciw                          -  0  

    Wstrzymujący się          -  0 

 

 

 

Rada Miasta podjęła Uchwalę Nr XIII/64/2024 przy 14  głosach „za”. 

 

Uchwała Nr XIII/64/2024 w załączeniu do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

 

6.d) Druk Nr 66/XIII/2024 - w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Miasta Radzyń Podlaski oddanych 

w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych i warunków sprzedaży tych 

nieruchomości na rzecz ich użytkowników wieczystych.  

 

 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Miasta Radzyń Podlaski oddanych w 

użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych i warunków sprzedaży tych 

nieruchomości na rzecz ich użytkowników wieczystych?” 

 

 

 

Wynik głosowania : za  - 14 

    Przeciw                          -  0  

    Wstrzymujący się          -  0 

 

 

 

Rada Miasta podjęła Uchwalę Nr XIII/65/2024 przy 14  głosach „za”. 

 

Uchwała Nr XIII/65/2024 w załączeniu do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

 

6.e) Druk Nr 67/XIII/2024 - w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, 
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jak i w miejscu sprzedaży oraz określenia zasad usytuowania na terenie miasta Radzyń 

Podlaski miejsc sprzedaży napojów alkoholowych.  

 

Radny Rady Miasta – Marek Paszkowski 

„Tutaj z ust przedsiębiorców wybrzmiało, przynajmniej w moim odczuciu, coś takiego, że jaka 

to fajna zabawa z alkoholem. Może i tak. Ja tylko do tej uchwały mam taką uwagę. Tam jest 

zapis, że w obiektach... Obiekt to dla mnie również całe otoczenie. Ja bym zamiast obiektów 

zapisał w budynkach. Bo o ile pałac jest jakby taką pewną enklawą, o tyle inne historie 

gastronomiczne już niekoniecznie. Czyli krótko mówiąc, mówię o tzw. ogródkach piwnych.” 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł 

„Czy chce Pan złożyć wniosek o wpisanie o zmianę tego w uchwale?” 

 

Radny Rady Miasta – Marek Paszkowski 

„No na przykład tak, czyli tam gdzie jest obiekt zmienić na słowo budynek.” 

 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za wprowadzeniem poprawki zgłoszonej przez Radnego Marka Paszkowskiego?” 

 

 

Wynik głosowania : za  -  4 

    Przeciw                          -  5  

    Wstrzymujący się          -  5 

 

 

Rada Miasta odrzuciła poprawkę przy 4 głosach „za”, 5 głosach „przeciw” oraz przy 5 

głosach „wstrzymujących się”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, jak i 

w miejscu sprzedaży oraz określenia zasad usytuowania na terenie miasta Radzyń Podlaski 

miejsc sprzedaży napojów alkoholowych.?” 

 

Wynik głosowania : za  - 12 

    Przeciw                          -  1 

    Wstrzymujący się          -  1 
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Rada Miasta podjęła Uchwalę Nr XIII/66/2024 przy 12  głosach „za” 1 głosie „przeciw” 

oraz przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Uchwała Nr XIII/66/2024 w załączeniu do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

 

 

 

 

 

 

6.f) Druk Nr 68/XIII/2024 – w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

Skarbnik Miasta – Anna Czyżak 

„Chciałabym wprowadzić autopoprawkę do uchwały. Wynika to, że w międzyczasie wpłynęła 

jeszcze decyzja z Urzędu Wojewódzkiego. I w zakresie dochodów i wydatków bieżących 

własnych wprowadzono środki z Funduszu Pomocy w kwocie 12 363,53 zł przeznaczonych na 

wynagrodzenie asystenta rodziny. Dostosowano również w treści uchwały budżetowej wartości 

wynikające z tej zmiany. Jak również w związku z tą oto poprawką dostosowano wieloletnią 

prognozę finansową do wielkości wynikających z tych zmian. Dochody budżetu wynoszą 112 

224 829,96 zł. Wydatki bieżące 88 050 999,03 zł. Wydatki budżetu 119 337 281,77 zł : z tego 

89 212 44,49 groszy wydatki bieżące.” 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta –Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 wraz 

z autopoprawką?” 

 

 

    Wynik głosowania : za  - 14 

    Przeciw                          -  0  

    Wstrzymujący się          -  0 

 

 

 

Rada Miasta podjęła Uchwalę Nr XIII/69/2024 przy 14  głosach „za”. 

 

Uchwała Nr XIII/69/2024 w załączeniu do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

 

 

6.g) Druk Nr 69/XIII/2024 – w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
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Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej– Druk 

Nr 69/XIII/2024?” 

 

 

    Wynik głosowania : za  - 14 

    Przeciw                         -   0 

    Wstrzymujący się         -   0 

 

Rada Miasta podjęła jednogłośnie Uchwalę Nr XIII/68/2024 przy 14  głosach „za”. 

 

 

Uchwała Nr XIII/68/2024 w załączeniu do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

 

 

Ad 7. 

Budżet miasta na rok 2025. 

 

7.a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2025 wraz z uzasadnieniem 

Burmistrza, 

 

Burmistrz Miasta – Jakub Jakubowski 

„Szanowni Państwo! 

W ustawowym terminie otrzymali Państwo projekt budżetu, który przygotowaliśmy pod 

kierownictwem Pani Skarbnik, za co jestem bardzo wdzięczny. Projekt opiewa na dochody w 

wysokości 104 mln 918 265 zł. Wydatki w wysokości 106 545 285 zł. Przepraszam, że nie 

wymieniam groszy. Wszystko to jest wpisane w uchwale. Jednocześnie zakładamy deficyt w 

wysokości 1 627 020 zł. Dla porównania, bo nie mogę sobie tego odmówić, ja tylko tak potrafię 

czytać te dokumenty i tak mogę pomóc je Państwu, wszystkim, którzy mnie słuchają, 

zinterpretować. Dla porównania uchwała budżetowa na 2024 rok z początku opiewała na  

98 milionów 221 tysięcy, a zakończyła się i ostatnie głosowanie to jest 112 milionów, czyli 14 

milionów różnicy na przestrzeni roku poprzez różne projekty, w które wchodziliśmy, fundusze, 

które pozyskiwaliśmy i tak dalej. To były dochody, tak? 98 na początku, 112 na końcu. Teraz 

rozpoczynamy 2025 rok propozycją dochodów na poziomie 104 milionów złotych. Wydatki, 

tak jak wspomniałem, w tym roku propozycja na 2025 to jest 106 milionów. W 2024 na 

początku to było 102 miliony, a końcówka roku 119 milionów. Planowany w 2024 roku deficyt 

to było blisko cztery i pół miliona złotych bez dwóch tysięcy. I teraz to, co jest najistotniejsze 

z perspektywy państwa radnych to to, że niestety ten 2025 rok to nie będzie rok naszych 

projektów. Projektów, które chcielibyśmy realizować, bo wynikają z naszej z naszego programu 

wyborczego, z naszego zainteresowania tym, czego potrzebują mieszkańcy, ze wszystkich 

wniosków, które od nich dostaliśmy. 2025 rok dopiero na drugim miejscu będzie rokiem 

naszych projektów. Na pierwszym miejscu i bardzo długo to będzie rok kontynuacji, ponieważ 

aż 14 milionów 800 tysięcy złotych to są projekty, które zostały zaplanowane, a umowy na nie 

zostały podpisane przez mojego poprzednika. Teraz dobrym obyczajem jest, żeby tych umów 

dotrzymać, a projekty zrealizować. W tych 14 milionach złotych, prawie 3 miliony złotych to 
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jest wkład własny, który my jako miasto musimy z czegoś sfinansować. Także to podkreślam, 

to będzie rok kontynuacji, bo przed nami inwestycje, które w załączniku numer 5, czyli wykazie 

inwestycji do realizacji w 2025 roku, pod pozycjami od 1 do 6, mieszczą się w wykazie 

mówiącym o tym, co kontynuujemy i co realizujemy. Pozycje od 7 do 15 to są już nasze 

pomysły, nasze projekty i to póki co nie są rzeczy wielkie. Jest tutaj przebudowa drogi gminnej 

ulicy Zbulitowskiej, modernizacja oświetlenia ścieżki rowerowej. Modernizacja kompleksu 

sportowego Orlik przy Sitkowskiego, a także termomodernizacja i przebudowa budynku 

przedszkola miejskiego nr 1 oraz nr 3. Są tutaj rzeczy, nad którymi już pracujemy, które jeszcze 

nie zostały wpisane, czyli dalsza modernizacja, dalsza rewitalizacja zespołu pałacowo-

parkowego, bo na te rzeczy, czyli na park, a także na przedszkola, chcemy pozyskać pieniądze 

z zintegrowanych inwestycji terytorialnych. Z pewnością będziemy do tego planu, do tego 

zestawienia inwestycji dopisywać kolejne projekty i pomysły, które będą wynikiem naszych 

rozmów, wspólnych decyzji, które będziemy czerpać z tej listy przygotowanej w Wydziale 

Rozwoju Gospodarczego i w Wydziale Zarządzania Mieniem Komunalnym. Ta lista, którą 

powinni mieć Państwo na mailach. Panie Łukaszu, czy udało się tę listę wysłać? OK. Ta lista 

opiewa na kilkadziesiąt pozycji i około 30 milionów złotych, jakich potrzebujemy i których 

będziemy szukać. W tych czy w innych źródłach. No właśnie. Nowy rok to powinny być nowe 

projekty i to będą nowe projekty, to będą środki, które zechcemy pozyskać z funduszy 

europejskich, to będą środki, które zechcemy pozyskać z pieniędzy wojewody, z KPO, z 

funduszy szwajcarskich. Będziemy pracować nad bardzo wieloma projektami i będzie to pasmo 

dobrych wiadomości i nie zawsze dobrych wiadomości, bo jeżeli składa się dużo projektów, to 

trzeba być świadomym tego, że nie wszystkie będą obarczone sukcesem na końcu. Niektóre 

będą obarczone porażką, ale my się tego nie boimy. Z pewnością będą i takie, dzięki którym 

zdobędziemy dodatkowe pieniądze dla miasta i nie będziemy się bać tego, aby ciężko 

pracować, żeby takie fundusze pozyskiwać. W tej chwili kształtuje się zespół, z którym 

pracujemy nad takimi wnioskami. Nie będę mówił o szczegółach. Później zasypują mnie 

pytania o te szczegóły, a wolałbym chwalić się sukcesami i mówić o rzeczach, które są 

konkretne i które są faktami. To, co jest faktem i co jest zapisane w budżecie, to również 500 

tysięcy złotych w pozycji numer 9 w tym wykazie inwestycji. 500 tysięcy złotych przeznaczone 

na wykup gruntów. Brzmi, jakbyśmy chcieli wykupić grunty pod jakieś inwestycje, a jest to de 

facto wypłata odszkodowań dla osób, które w wyniku podziałów geodezyjnych zgodnie z 

planem zagospodarowania przestrzennego mają uzyskać od miasta odszkodowanie za działki 

wydzielone pod miejskie drogi. Takich roszczeń mamy na ten moment prawie dwukrotnie 

więcej. I 500 tysięcy złotych to są pieniądze, które musimy zgodnie z prawem 

wygospodarować, aby takie odszkodowania zapłacić.  

Szanowni Państwo, to jest dopiero początek opowieści o drogach, które z tego tytułu będziemy 

robić, ponieważ jeszcze nie zapłaciliśmy odszkodowań, a już są wnioski mieszkańców, którzy 

kupili przy tych drogach działki, aby budować tam drogi, aby stawiać tam latarnie, budować 

chodniki, robić kanalizację i wodociąg. Więc płacimy raz odszkodowanie, a drugi raz będziemy 

te drogi budować, bo tego chcą mieszkańcy. Natomiast ja mówię o tym dlatego, żeby wszyscy 

mieli świadomość, że pół miliona to jest odszkodowanie. Pieniędzy na zbudowanie tych dróg 

póki co nie ma, bo to są drogi gdzieś w tej chwili w miejscach peryferyjnych, ale są. Tak zostały 

zaplanowane w planie zagospodarowania przestrzennego, zgodnie z prawem my te działki 

przejmujemy, wypłacamy odszkodowanie i w jakiejś perspektywie czasowej szansa na 

zbudowanie tych dróg jest, ale musi to być zgodnie z racjonalną gospodarką, publicznymi 

środkami. To, co jest również zapisane w budżecie i czym chciałbym się pochwalić, to może 

rzeczy nieduże, ale dążące do tego, abyśmy wzmacniali trzeci sektor, czyli organizację 

pozarządową i lokalną społeczność. Nie zmniejszyliśmy, jak miało to miejsce w latach 

poprzednich, dotacji na sport, kulturę i inicjatywy społeczne. Zachowaliśmy tę kwotę na takim 

samym poziomie jak w roku wyborczym. Dotychczas wyglądało to tak, że w latach wyborczych 
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te pule wzrastały, aby rok później je obniżać. My tego nie robimy, zachowujemy to na takim 

samym poziomie, czyli te 425 tysięcy. Być może uda nam się te pule zwiększyć jeszcze w 2025 

roku, a z pewnością dążymy do tego, aby zwiększać ją w latach kolejnych. Zaplanowaliśmy 30 

tys. zł na przeprowadzenie budżetu obywatelskiego, budżetu partycypacyjnego. Może to się 

wydawać kwotą niedużą, ale tu nie o kwotę chodzi. Ale o to, aby rozmawiać z mieszkańcami i 

tłumaczyć, jak funkcjonuje budżet jednostki samorządu terytorialnego i aby to oni w jakimś 

stopniu decydowali. W tym roku z pewnością bardziej o projektach miękkich, projektach 

społecznościowych, a w kolejnych latach być może również o projektach infrastrukturalnych, 

ale do tego będą potrzebne wyższe środki w tej pozycji. W tym roku budżet obywatelski to 

będzie 30 tysięcy złotych i taka suma pozwoli nam też przeprowadzić ten proces konsultacji, 

partycypacji w jednym roku budżetowym. Ostatnia pozycja skromna, ale istotna o tyle, że jest 

odpowiedzią na konkretne potrzeby, to jest Fundusz Wkładów Własnych. 5 tysięcy złotych, 

które chcielibyśmy, aby mogła dostać od nas każda organizacja, która ma odwagę sięgać po 

środki pozabudżetowe, czyli na zewnątrz naszego miasta. których to bardzo często, bo mowa o 

konkursach grantowych, potrzeba wkładu własnego, którego organizacje, czasem też jednostki 

podległe nie posiadają. Jeśli to jest grant rzędu 20 tysięcy złotych, a potrzeba 10% wkładu 

własnego, to potrzeba skądś wziąć dwa tysiące złotych. I to właśnie z tego funduszu wkładów 

własnych będzie można uzyskać od nas pożyczkę, tak jak ma to miejsce chociażby w gminie 

Międzyrzec Podlaski, bo opieramy się na tym mechanizmie, który u naszych sąsiadów 

funkcjonuje. I jeśli ten projekt będzie pozytywnie, zgodnie z prawem zrealizowany i rozliczony, 

taka pożyczka będzie mogła być umorzona, więc te dwa tysiące będzie nam pracowały na 

korzyść tego, aby do naszego budżetu, do naszej gospodarki miejskiej przyciągnąć 

dziesięciokrotnie więcej. I myślę, że mojego uzasadnienia, poza tym, co państwo dostali w 

dokumentach, tyle. Jeśli są jakieś pytania, bardzo chętnie ja czy pani skarbnik na te pytania 

odpowiemy.” 

 

 

 7.b ) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

 

Przewodniczący Rady Miasta –Mariusz Szczygieł odczytał sentencję opinii RIO. Opinie w 

załączeniu do protokołu. 

  

 7.c) przedstawienie opinii stałych Komisji Rady Miasta, 

 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poprosił Przewodniczących stałych 

Komisji Miasta o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Agnieszka Kowalczyk – komisja wydała 

pozytywna opinię. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Kultury – Natalia Granoszewska – komisja wydała 

pozytywna opinię. 

 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego Miasta –Anna Matczak -  komisja 

wydała pozytywna opinię. 

 

 7.d)  przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii (wniosków) komisji, 

 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poinformował, że takich wniosków nie 

było. 
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  7.e) dyskusja, 

 

Skarbnik Miasta – Anna Czyżak 

„Ja jeszcze chciałabym przedstawić autopoprawki. Ja czytałam te autopoprawki na komisjach, 

ale nie wiem czy wszyscy radni byli uczestnikami komisji, więc po prostu przeczytam. To są 

zmiany takie typowo techniczne, nie mające wpływu jakby na zmiany czy deficytu, czy 

dochodów. czy wydatków, to jest tylko w uchwale budżetowej, jest to zmiana klasyfikacji 

dochodów, opłaty za zajęcie pasa drogowego, drugie to jest dofinansowania z rządowego 

programu odbudowy zabytków z rozdziału 921-20, paragraf 637, na paragraf 609, jak również 

dofinansowanie zadania cyberbezpieczny samorząd z rozdziału 75023 na 75095.  

W załączniku numer 2, zmiana klasyfikacji wydatków, również są wydatki  

z cyberbezpiecznego samorządu, tak samo zmiana klasyfikacji z rozdziału 75023 na 75095. 

Dostosowano również do tych zmian załącznik numer 5, bo tam też jest klasyfikacja, więc 

wpisano odpowiednią klasyfikację. Jest też autopoprawka do uchwały wieloletniej prognozy 

finansowej i tam zmieniono wartości, tylko nie wiem czy czytać te wartości, czy państwo mają 

załączone i już pominiemy to. Dobrze, to dziękuję bardzo.” 

 

Radna Rady Miasta – Anna Matczak 

„Chciałam zapytać, czy można by było do wieloletniej prognozy finansowej wpisać te projekty, 

te wnioski, które składali radni i mieszkańcy, bo tutaj, tak jak widzę, to jest zaplanowane 

właściwie tylko do 27 roku.. oranżeria, ale czy można by było wpisać przy następnych 

poprawkach, w styczniu na przykład, czy tam zaplanować po prostu te projekty na przyszłe 

lata?” 

 

Skarbnik Miasta – Anna Czyżak 

„Te inwestycje w wieloletniej prognozie finansowej wynikają przeważnie z projektów, gdzie 

składamy wnioski i tam, żeby dostać dofinansowanie, jest potrzeba zapewnienia wkładu 

własnego. Natomiast takich bieżących wydatków majątkowych, które są z wkładu własnych 

nawet, raczej nie ma zasady wpisywania. Ale to też jest dyskusja z Panem Burmistrzem.” 

 

Burmistrz Miasta – Jakub Jakubowski 

„Co do zasady moglibyśmy je wpisać, ale efektem będzie to, że musimy tam wpisać jakieś 

kwoty?  I jeżeli nie mamy pokrycia tego w pieniądzach zewnętrznych, to musimy założyć, że 

finansujemy to ze środków własnych, sfinansowanych w jakiś sposób, a w związku z tym 

powiększy nam się zadłużenie do takiego stopnia, jakie będzie niedopuszczalne. I efektem 

mogłoby być to, że ściągamy na siebie prawne kłopoty. Dlatego my otwarcie mówimy o tym, 

jak wiele jest tych wniosków i ta lista zgodnie z moją deklaracją będzie upubliczniona.  

A w związku z tym, nie w formie załącznika do uchwały, ale w formie publicznie dostępnej 

listy wniosków i szacowanych kwot, które dziś nie wpłyną nam na uchwałę, która mogłaby 

rodzić konsekwencje zarządu komisarycznego w naszym mieście, gdybyśmy przekroczyli próg 

dopuszczalnego zadłużenia. Będzie dostępna, będzie jawna. I chciałbym, żebyśmy dyskutowali 

o tym. W przeciągu roku będzie wiele okazji, żeby projektować, włączać do listy inwestycyjnej 

i to jest zawsze wymóg. Jeżeli składamy jakiś projekt, no nie zawsze, bardzo często to jest 

wymóg. Jeżeli składamy jakiś wniosek w projektach o dofinansowanie, to musi być również 

tam załącznik, czyli uchwała, wieloletnia prognoza finansowa, która potwierdza nasze 

zdolności sfinansowania wkładu własnego. Wtedy to dopisujemy. Będziemy takich zmian 

dokonywać wiele na przestrzeni roku. Będziemy dopisywać te rzeczy zależnie od tego, jakie 

pieniądze i skąd uda nam się pozyskać.” 
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 7.f) głosowanie opinii (wniosków) komisji nieprzyjętych przez Burmistrza, 

 

Przewodniczący Rady Miasta –Mariusz Szczygieł poinformował, że takich wniosków nie 

było. 

  

7.g) zgłoszenie autopoprawek Burmistrza, które nie były ujęte w projekcie uchwały 

budżetowej na rok 2025. 

 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł  

„Kto z Państwa Radnych jest za przyjęcie autopoprawek zgłoszonych przez Panią Skarbnik?” 

 

 

    Wynik głosowania : za  - 14 

    Przeciw                        -   0 

    Wstrzymujący się         -  0 

 

Rada Miasta jednogłośnie przy 14 głosach „za” przyjęła zgłoszone autopoprawki do budżetu 

na 2025 rok.  

 

 

7.h) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej – Druk Nr 70/XIII/2024. 

 

Przewodniczący Rady Miasta –Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej – 

Druk Nr 70/XIII/2024?” 

 

 

    Wynik głosowania : za  - 14 

    Przeciw                        -   0 

    Wstrzymujący się         -  0 

 

Rada Miasta jednogłośnie przy 14 głosach „za” podjęła uchwałę Nr XIII/69/2024 w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Uchwała Nr XIII/69/2024 w załączeniu do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

 

7.i) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na rok 2025 –  Druk Nr 71/XIII/2024. 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025 –  

Druk Nr 71/XIII/2024?” 

 

 

    Wynik głosowania : za  - 14 

    Przeciw                        -    0 
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    Wstrzymujący się         -   0 

 

 

Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwalę Nr XIII/70/2024  przy 14 głosach „za”. 

 

 

 

Uchwała Nr XIII/70/2024 w załączeniu do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

 

 

 

 

Ad 8. 

Przyjęcie planu Pracy Rady Miasta na rok 2025. 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta - Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za przyjęciem Planu Pracy Rady Miasta na rok 2025?” 

 

 

 

 

    Wynik głosowania : za  - 14 

    Przeciw                        -    0 

    Wstrzymujący się         -   0 

 

Rada Miasta jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła Plan Pracy Rady Miasta na rok 

2025.  

 

 

 

Ad 9.  Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł stwierdził, że wobec wyczerpania porządku obrad 

zamykam XIII Sesję Rady Miasta Radzyń Podlaski. 

 

Podziękował za uczestnictwo i zamknął obrady XIII Sesji Rady Miasta Radzyń Podlaski. 

 

 

   Obrady zakończyły się o godz. 09:25. 

 

 

   Na tym protokół zakończono i podpisano. 
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 Protokolant:                                                              PRZEWODNICZĄCY  RADY 
Inspektor WOP  

  

            Monika Leszak                                                               Mariusz Szczygieł 

 

 

 

 

 

Protokół został sporządzony na podstawie nagrania znajdującego się na stronie:  

 

https://esesja.tv/transmisja/62119/13-sesja-rady-miasta-kadencji-2024-2029-30122024.htm 


